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VÁŽENÍ TEPLÁRENŠTÍ ČTENÁŘI,
konec topné sezóny se přiblížil a zdá se, že 

jsme tentokrát při vyúčtování sklidili plody které 
jsme nezaseli. Několik našich kolegů v rámci 
celé České republiky nechtěně získalo publicitu 
jen díky tomu, že se ocitli ve víru událostí, které 
nemohli nijak ovlivnit a přes všechnu jejich snahu 
situace ve vyúčtování dopadla tak jak dopadla. 
Situaci nás všech by určitě zlepšil dlouho připra-
vovaný a avizovaný vládní program ekonomické podpory zákazníků soustav 
zásobování teplem, ale bohužel se tak stále neděje. 

Není zatím zcela zřejmé na koho padne ten Černý Petr a bude muset 
jít s podmínkami podpory ven, protože souvislosti a vazby této podpory na 
další legislativu, zejména cenové rozhodnutí, jsou nesporné a především 
zástupci Energetického regulačního úřadu vidí ve výplatě podpory pro ko-
nečné zákazníky mnohé komplikace. Za nás je zcela jednoznačné, že podle 
prvotních návrhů nám zákonodárce lidově řečeno „hodil na bedra“ všechny 
komplikace spojené se zprocesování tohoto úkolu. 

Proto jsem byl velmi potěšen, že jsme se sešli v opravdu velkém počtu 
na workshopu v Přerově a v Praze, kdy více než 100 účastníků velmi in-
tenzivně diskutovalo především se zástupci ERÚ, který nastínil první kroky 
vedoucí ke zprocesování systému podpory. Celá diskuze ukázala na mnoho 
sporných bodů. Jako nejdůležitější se ukázalo rozdílné pojetí podpory pro 
licencovane a nelicencované kotelny, způsob jak promítnout podporu za rok 
2022 a zároveň souhlas s názorem ERÚ, že podporu za rok 2023 by bylo 
nejlepší vyplatit až začátkem roku 2024 společně s vyúčtováním. V tuto 
chvíli nelze než konstatovat že si musíme ještě chvilku počkat než bude 
finální verze podpory schválená a vydána. Bez ohledu na to, jak mnoho 
pomůže tato částka konečným odběratelům, bychom měli této příležitosti 
využít marketingově,  protože v tuto chvíli už zaznamenáváme nárůst počtu 
odběratelů, kteří vážně uvažuji o odpojení od soustavy CZT.

A toto bylo tématem i setkání členů ADTT v Chodově u Karlových Varů, 
ale i na dalších individuálních schůzkách v souvislosti se záměry odběratelů. 
Předpokládám, že na dalších připravovaných setkáních, které by se měly 
odehrát v Lovosicích a v Kutné Hoře, už budeme diskutovat nad konkrétním 
návrhem a také o opatřeních které by měly zabránit dalšímu odpojování.

Přeji vám úspěšný den                               Petr Linhart, jednatel ADTT
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